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Balvos 

 

ĀRKĀRTAS  DOMES SĒDES PROTOKOLS 
2022.gada 18.martā                                                               Nr. 7 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek attālināti izmantojot linku  https://teams.microsoft.com/ (attēla un skaņas pārraidi 

reālajā laikā) un elektronisko balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā 

“LIETVARIS”. 

Sēdi atklāj plkst. 09:04 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par augstas gatavības investīciju projekta "Daugavpils ielas infrastruktūras sakārtošana 

uzņēmējdarbības attīstībai" iesniegšanu. 

 

Sēdi vada – Sergejs Maksimovs, Domes priekšsēdētājs  

Sēdi protokolē – Jūlija Korlaša, sēžu protokolu vadītāja 

 

Piedalās deputāti: Domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, deputāts Iveta Arelkeviča, 

deputāts Aldis Bukšs, deputāts Ruta Cibule, deputāts Aija Mežale, deputāts Anita Kokoreviča, 

deputāts Aigars Pušpurs, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns, deputāts Jānis 

Trupovnieks, deputāts Marija Duļbinska  

 

Ieinteresētās personas:  

Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas vadītāja Olga Siņica, Kancelejas un 

personāla nodaļas vadītāja vietnieks Mareks Šubenieks, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs, Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa, Juridiskā 

nodaļas juriskonsults Juris Annuškāns, Ziemeļlatgales sporta centra vadītājs Arnis Voika, 

Šķilbēnu pagasta kultūras centrs "Rekova" Tautas nama vadītāja Kristīna Lapsa, Sabiedrisko 

attiecību nodaļas sabiedrisko attiecību speciālists Terēzija Babāne, projektu vadītāja Arvita 

Voiciša, Ziemeļlatgales laikraksta "Vaduguns" redaktors Edgars Gabranovs 

 

Sēdē nepiedalās deputāti:  Svetlana Pavlovska, Jānis Vancāns - tiešā darba pienākumu 

veikšanas dēļ, Sandra Kindzule – personīgu iemeslu dēļ 

Sēdes vadītājs Sergejs Maksimovs skaidro, ka darba kārtībā ir 1 jautājums. 

Sāk darba kārtības jautājuma izskatīšanu. 
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1.§ 

Par augstas gatavības investīciju projekta "Daugavpils ielas infrastruktūras 

sakārtošana uzņēmējdarbības attīstībai" iesniegšanu 

 

Ziņo Sergejs 

Maksimovs: 

Īsumā paskaidro par projektu un tā mērķi. 

Ziņo Arvita Voiciša: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Un uzdod jautājumu par tālāko procesu, vai projektā ir paredzēta ietve 

gājējiem? 

Izsaka viedokli Arvita 

Voiciša: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz sīkāk paskaidrot, kas tieši ir paredzēts, kādi konkrēti darbi. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumiem un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Lūdz sagatavot un izsūtīt deputātiem vizuālo meteriālu, lai būtu vairāk 

saprotams, kas tieši ir paredzēts projektā. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Lūdz uz priekšdienām arī gatavot vizuālos materiālus, plānus, 

rasējumus, lai nav tikai summas, lai būtu skaidri saprotams, neatkarīgi 

no tā vai tā ir komitejas sēde, domes sēde vai ārkārtas domes sēde. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Prezentē vizuālo materiālu. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Un jautā, kāpēc tieši tāds risinājums? 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Jānis 

Trupovnieks: 

Sīkāk paskaidro un uzskata, ka vajadzētu kompleksi risināt jautājumu 

par gājēju ietvi. 

Izsaka viedokli 

Aleksandrs Sņegovs: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli 

Sergejs Maksimovs: 

Sīkāk paskaidro, ka var risināt šo situāciju un veikt grozījumus 

projektā un piekrīt tam, ka ir jāatrod risinājums, lai varētu izbūvēt arī 

ietvi, bet šobrīd aicina atbalstīt šo lēmuma projektu, lai varētu to 

iesniegt. 

Izsaka priekšlikumu 

Sergejs Maksimovs: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Iveta Arelkeviča, Aldis Bukšs, Ruta Cibule, Marija 

Duļbinska, Sandra Kapteine, Anita Kokoreviča, Sergejs 

Maksimovs, Aija Mežale, Aigars Pušpurs, Egons 

Salmanis, Imants Slišāns, Jānis Trupovnieks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Pieņemt lēmumu "Par augstas gatavības investīciju 

projekta "Daugavpils ielas infrastruktūras sakārtošana 

uzņēmējdarbības attīstībai" iesniegšanu". 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:23 

 

Pielikumā: 

Lēmums: 1.§ -bez pielikumiem. 

 

Sēdi vadīja – 

Domes priekšsēdētājs                   Sergejs Maksimovs 

 

 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 

Protokols parakstīts 18.03.2022. 

 
 

 

 

 

 


